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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 05 septembrie 2016, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.1716 din 31 august 2016 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 05 septembrie 2016, ora 14
00

, care are loc în sala 

de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Oprişan Gigi 

2. Cioacă Ionuţ 

3. Săndulescu Petronela Marinela 

4. Ilie Clement 

5. Gâdea Gheorghe 

6. Dragomir Ion 

7. Sîrbu Mitică 

8. Barbu Ionuţ 

9. Falan Corina Ionela 

10. Nichita Tereza 

11. Ionescu Liviu Ovidiu 

12. Pick  Ladislau 

13. Sîrbu Adelina Veronica 

14. Matei Mihai 

15. Ţigănilă George 

16. Ciulacu Mirela 

17. Meclea Alina 

18. Vladu Alexandru 

19. Neacşu Lucian 

 

Absenţi:  

1. Anghelescu Adrian Valentin 

2. Muscalu Ionel 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Oprişan Gigi, ales prin H.C.L. nr. 4/199 din 23 

iunie 2016. 
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Domnul consilier Oprișan Gigi: Bună ziua! Începem şedinţa Consiliului Local de 

astăzi, 05 septembrie 2016, cu imnul de stat al României. Mulţumesc! 

Domnule secretar, aș vrea să ne spuneți dacă întrunirea noastră de astăzi este 

statutară? 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 19 consilieri. Sunt întrunite condițiile 

pentru desfășurarea ședinței. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Înainte de a aproba ordinea de  zi, supun la vot 

procesele verbale. Procesul verbal al şedinţei ordinare din data 29 iulie 2016. Cine este 

pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 18 august 2016. Cine este pentru? 

19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule președinte, dacă îmi permiteți, aș vrea să 

adaugăm suplimentar pe ordinea de zi, un punct privind înlocuirea domnului Simion 

Ionel în Consiliul de Administrație al Societății Comerciale Pază Publică S.A. ca urmare 

a demisiei, cu doamna Ionescu Monica. Deci, un punct suplimentar pe ordinea de zi. 

Totodată, la punctul 41 se înlocuiesc sumele privind bugetul proiectului european 

”Implementarea unor măsuri integrate de combatere a sărăciei în comunitățile 

marginalizate non-rome din municipiul Giurgiu”. Având în vedere că la comisii aveam 

bugetul estimativ, iar în acest moment consultantul ne-a transmis și situația bugetului 

efectiv pentru acest proiect, vreo 90 de mii de euro în plus, de la 5.337.886 euro la 

5.427.036,35 euro. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Mulţumesc! Supun la vot ordinea de zi cu 

modificările anunțate de către domnul primar. Cine este pentru? 19 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind conferirea titlului de ”Cetățean de Onoare 

al Municipiului Giurgiu” domnului MARIUS NINEL ȘUMUDICĂ 
 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Fiind vorba de conferirea titlului de cetățean de 

onoare, vă rog să-mi permiteți să fac o expunere de motive, fiind un material depus spre 

aprobare de către executiv, la solicitarea unor persoane și personalități și susținută de 

acestea. Aș vrea să-mi dați voie, să dau citire expunerii de motive privind conferirea 

titlului de cetățean de onoare a municipiului Giurgiu domnului Marius Ninel Șumudică. 

Prin solicitarea înregistrată la Primăria Municipiului Giurgiu din data de 29 august, 

Asociația Club Municipal Dunărea Giurgiu recomandă susținerea titlului de cetățean de 

onoare a municipiului Giurgiu domnului Marius Ninel Șumudică. Având în vedere 

contribuția deosebită pe care a avut-o la câștigarea trofeelor naționale și de asemenea în 

aducerea pentru prima dată, pentru cea de-a doua oară a unei echipe de fotbal din 
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Giurgiu, în faza grupei Europa League, aducând astfel prestigiu orașului nostru, atât pe 

plan intern și internațional. 

Astfel, în sezonul competițional de fotbal Liga I, echipa de fotbal Astra Giurgiu, a 

câștigat titlul de campioană a României, situație fără precedent pentru istoria sportivă a 

municipiului Giurgiu. În același sezon, echipa Astra a câștigat și trofeul Supercupa 

României după o victorie obținută în fața echipei CFR Cluj, chiar în municipiul Cluj 

Napoca. Recenta calificare a echipei în grupele Europa League, în fața unei echipe din 

prima și jumătatea ligii engleze de fotbal, a adus un prestigiu internațional orașului 

nostru, neatins până în prezent prin alte căi fotbalistice. 

Un merit deosebit în obținerea acestor rezultate aparține antrenorului echipei, 

Marius Ninel Șumudică. Acesta a preluat conducerea echipei în aprilie 2015 și prin 

profesionalism desăvârșit și mult tact, a reușit să mențină coeziunea echipei și să 

mobilizeze jucătorii chiar în condiții financiare grele. 

Totodată, expunerea și adresa Clubului Sportiv, a fost susținută de către persoane, 

cetățeni de onoare ai municipiului Giurgiu. Și aici mă refer la domnul Narciz Coman, la 

domnul Ovidiu Ioanițoaia, dar și la domnul Mircea M. Ionescu, care prin adresele 

înaintate Primăriei, susțin această inițiativă a Primăriei, de a acorda titlul cel mai mare, 

acordat de către o municipalitate unei persoane pentru contribuția adusă la renumele și 

reputația orașului, atât la nivel național, cât și internațional. La mapă aveți și adresele. 

Pentru faptul că domnul Ioanițoaia nu este în țară, ne-a transmis această adresă prin mail. 

Același lucru l-a transmis și domnul Mircea M. Ionescu. Tot la mapă este și adresa 

domnului Narciz Coman și a altor personalități din fotbal care susțin această inițiativă a 

executivului de acordare a titlului de cetățean de onoare domnului Marius Ninel 

Șumudică. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 1 vot 

împotrivă (domnul Țigănilă George). Abţineri? 1 abținere (domnul Matei Mihai). 

Domnul primar Barbu Nicolae: Având în vedere că domnul Marius Șumudică este 

în cantonament cu echipa și nu a putut participa, am considerat că putem face ceremonia 

de înmânare a acestui titlu, cu ocazia meciului internațional Astra Giurgiu – Austria 

Viena, chiar în stadion, în locul unde își desfășoară activitatea. Este și un mod de 

recunoștință al valorii și până la urmă al întregii munci pe care a realizat-o pentru 

susținerea echipei de fotbal, dar nu numai, dar și prin rezultatele pe care le-a avut. Vă 

mulțumesc! 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind obligativitatea efectuării de activități 

gospodărești de către persoanele fizice beneficiare ale Cantinei de ajutor social 
 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  



 4 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela:   Eu aș avea de propus o modificare a articolului 

1 din acest proiect. Aș dori să dau citire întregului articol pentru a putea face legătură cu 

modificarea propusă. 

Articolul 1: se aprobă obligativitatea efectuării a minim 5 zile pe lună de activitate 

gospodărească pentru fiecare beneficiar, de către persoanele apte de muncă, beneficiare 

ale cantinei de ajutor social sau de către reprezentantul legal al acestora. 

Eu propun eliminarea sintagmei ”sau de către reprezentantul legal al acestora”, 

motivată de două aspecte. În primul rând o persoană aptă de muncă nu poate fi 

reprezentată legal. Singurele persoane care pot fi reprezentate sunt minorii și persoanele 

puse sub interdicție. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba despre minori. Beneficiarii erau minorii 

și atunci minorul nu putea efectua. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Persoanele beneficiare apte de muncă este în 

primul articol.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, da. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Persoane apte de muncă sau reprezentanții 

legali ai acestora. 

Domnul consilier Gâdea Gheorghe:  Din punct de vedere gramatical este corect ce 

spune doamna. Esența e ce spuneți dvs., reprezentantul legal e al minorului, nu al 

persoanelor apte de muncă. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:  E o chestie de semantică. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Interpretarea este una singură. Este vorba de 

persoane apte de muncă…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Putem să adăugăm reprezentantul legal al 

minorilor care beneficiază. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Asta e cu totul altă treabă. Însă vă spun că nu 

putem obliga. Minorii nu pot presta muncă nici direct, nici prin reprezentant legal. Lor nu 

le poate incumba obligația de a munci sub nici o formă. Domnule primar, această hotărâre 

poate fi atacată de oricine. Se poate sesiza Protecția copilului. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doamnă, dacă considerați că este o nelegalitate în 

adoptarea acesteia, vă dau dreptul și aveți tot dreptul s-o atacați. Dar, eu vă spun că există 

în lege, există posibilitatea și legea spune că poate…. Nu știu, nu am în acest moment și 

îmi pare rău că a stat pe site-ul Primăriei… 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dacă îmi permiteți să dau citire textului de lege 

indicat de dvs.. Ia uitați ce spune art. 13 din Legea nr.208/1997 privind cantinele de 

ajutor social : 

”Prin hotărâre a consiliului local în subordinea căruia funcţionează cantina de 

ajutor social se poate stabili participarea persoanelor care beneficiază de serviciile 

cantinei de ajutor social la unele activităţi gospodăreşti”. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Deci, se poate. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu se precizează nicăieri că pot fi obligați 

minorii și atenție! Părinții nu pot presta muncă în numele minorului atâta timp cât 
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minorul nu poate fi obligat la muncă, nu ne permite legea. Eu am venit cu un 

amendament de a elimina sintagma ”sau de către reprezentantul legal al acestora”. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sau de către reprezentantul legal al minorului care 

beneficiază. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dacă citim literal acest articol…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sau de către reprezentantul legal al minorului în 

cazul în care beneficiarul este minor. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu este vorba de interpretare literală, ci de 

interpretare legală. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aici este un punct de vedere privind oportunitatea, 

ceea ce dvs., nu discutăm de, ceea ce îmi spuneți, duceți mai departe oportunitatea cu 

legalitatea. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eu am luat în vedere toate aspectele și faptul că 

eu am venit cu o propunere de modificare, dvs. veniți cu altă propunere de modificare. Vă 

respect acest drept, însă vă spun că din punct de vedere legal minorul nu poate fi obligat 

să presteze și atenție! Am venit și cu Codul Civil dacă domnul secretar dorește…. Un 

reprezentant legal este pentru minori și interzisul judecătoresc. O persoană ca să poată fi 

pusă sub interdicție judecătorească trebuie să nu aibă discernământ, să nu aibă capacitate 

de exercițiu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Intrăm în lucruri care nu… 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu, nu… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu sunt stăpânite de noi și este… 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Este vorba de reprezentantul legal și eu vă spun 

care persoane pot fi reprezentate legal. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aveți dreptate aici cu partea aceasta că minorul nu 

poate fi și atunci reprezentantul legal al acestuia, al minorului care beneficiază și atunci 

putem aduce acest amendament, dar în ceea ce privește scoaterea din acest proiect de 

hotărâre a articolului 1, credeți-mă că… 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Am spus doar acea parte, pentru că acea parte 

face trimitere către persoanele apte de muncă beneficiare ale cantinei de ajutor social sau 

de către reprezentantul legal al acestora. Dacă el nu e apt de muncă, cine să-l reprezinte? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Intră în altă formă, dacă nu e reprezentantul apt de 

muncă, nu e problema. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Așa sună textul, că persoana poate munci dacă e 

aptă de muncă sau prin reprezentant legal și eu vă spun că nu pot fi reprezentanții legal 

decât… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Reprezentanții legali apți de muncă ai persoanelor 

minore. Atunci e ok! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Trebuie să spunem și al persoanelor minore. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule secretar, dați citire textului. 

Domnul secretar Roșu Petre: Obligativitatea efectuării a minim 5 zile (40 de ore) 

pe lună de activitate gospodărească pentru fiecare beneficiar, de către persoanele apte de 

muncă, beneficiare ale cantinei de ajutor social sau de către reprezentantul legal apt de 

muncă al minorilor beneficiari. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Doar în cazul în care beneficiarul e apt de muncă, 

adică reprezentantul minorului beneficiar e apt de muncă, atunci poate să beneficieze. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Eu vă spun că un minor nu poate…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar nu are treabă cu minorul, doamnă! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nici direct, nici prin reprezentant legal. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Minorul nu prestează. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Reprezentantul legal al acelui copil, trebuie ca 

acel copil să aibă obligația de a presta o muncă. 

Domnul secretar Roșu Petre: Minorul nu poate face cerere pentru cantină. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nici personal, nici prin reprezentant legal. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru că cererea o face tatăl, doamnă! 

Reprezentantul legal! Nu face minorul cerere! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: De asta nu incumbă nici copilului, nici 

reprezentantului legal. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doamna Ciulacu, cererea nu o face minorul, o face 

reprezentantul legal. Dacă reprezentantul legal este apt de muncă, atunci trebuie să 

presteze pentru minor, dacă nu este apt de muncă, atunci nu prestează și cu asta basta! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Repet! Copilul nu poate fi obligat să 

muncească, nici direct, nici prin reprezentantul legal. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doamna Ciulacu, dacă considerați, atacați-o! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Vă demonstrez că nu e posibil ca un copil să fie 

obligat să muncească, nici prin reprezentantul legal. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu-l obligă nimeni! Doamnă, nici Primăria nu este 

obligată să ofere tuturor copiilor din oraș, cantină socială! Da? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Atunci discutăm altceva? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, asta ar însemna să dăm la 2000 sau 3000 

de copii. Nu este obligația Primăriei să acorde hrană la cantina socială tuturor copiilor 

proveniți din familii sărace. 

Domnul consilier Țigănilă George: Atunci, nu mai dați la nici unul, domnule 

primar! 

Domnul primar Barbu Nicolae: De ce? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Dar poate se sesizează și Protecția copilului. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Nu vă oprește nimeni să veniți cu amendamente. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Haideți să venim cu propuneri concrete! 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Am făcut un amendament și vă rog să vă 

pronunțați pe el. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Am înțeles. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Eu în principiu sunt de acord cu colega mea și 

chiar vreau să scoatem din acest material partea referitoare la minori, pentru că nu e 

normal să punem acest bir pe un minor. E un bir! Gândiți-vă că sunt familii care au 4-5 

copii sau 6 copii și sunt familii destrămate care au rămas cu o singură persoană care are 

grijă de 4 copii. Mai trebuie să facă rost de timp, că nu-i ajunge timpul să plătească pentru 

copii.  
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Referitor la acest punct, eu cred că trebuie să scoatem absolut tot ce este referitor la 

minori. Dacă sunt familii și e familie întreagă și au copii, atunci poate ar mai fi o discuție. 

Dar, eu zic că majoritatea copiilor care beneficiază de cantină sunt într-o situație dificilă, 

având un singur părinte. Sau noi când facem, Primăria triază copii aceștia care au nevoie 

de cantină, luăm în calcul această situație ca, întradevăr ei să aibă nevoie de cantină, să nu 

aibă posibilități financiare părinții în general. Sunt și situații în care părinții lucrează 

cumva sau trăiesc și știm cum trăiesc, adunând niște fiare vechi și se învârt pe la gropile 

de gunoi. Și atunci, dacă îi luăm și posibilitatea aceasta în care mai aducea în casă 10 lei 

sau 12 lei pe zi și îi obligăm să ducă să muncească 5 zile ori 4 copii, adică 20 de zile, 

aproape o lună întreagă, înseamnă că nu am făcut nimic. Nu am ajutat în nici un fel acea 

familie. 

Eu propun să scoatem tot ce înseamnă referitor la minori. De acord, dacă sunt 

familii care nu au loc de muncă și sunt familii care sunt formate din doi adulți și amândoi 

sunt bolnavi și nu pot participa, nu pot desfășura o activitate de muncă și putem să-i dăm 

cantină, putem să-l aducem acolo să facă curățenie, dar nu referitor la minori. 

Sunt de acord cu colega mea și susțin acest punct de vedere. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu excludem nici posibilitatea ca părintele să 

refuze să presteze muncă în folosul comunității…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Doamna consilier, pentru acest lucru există 

Direcția pentru Protecția Copilului care îl preia din mediul de familie, îl aduce în acele 

centre și sunt modernizate și au spații disponibile în acest moment și beneficiază de hrană 

de dimineață până seara. Seara îl duce înapoi. Deci, există această alternativă, iar cea de-a 

doua care a spus domnul consilier Vladu, dacă părinții lucrează legal, atunci conform 

legii trebuie să plătească 30%. 30% din salariul lui. E mai mult decât îi oferim noi. Legea 

spune că dacă ai venituri atunci trebuie să plătești 30% ca să beneficiezi de cantină. Așa 

spune legea! Drept urmare, acest aspect, cum că dacă ei se duc la muncă, dar nu au pentru 

copii ce să le asigure, nu este în cazul de față, eu știu, se adresează această hotărâre a 

noastră. Tocmai datorită faptului că dacă au loc de muncă, în acel moment ca să 

beneficieze de cantină, trebuie să plătească 30%. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Majoritatea sunt persoane care lucrează, dar nu 

lucrează ca angajat. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Atunci nu lucrează. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Ei caută fier vechi, caută…. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Au timp. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Da, au. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Au timp să fure din Combinatul 

chimic! Mai bine face o muncă în folosul comunității. Au timp să fure? Atunci cine stă 

acasă cu cei 4 copii? Dar să muncească în folosul comunității nu au timp? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Legea spune că trebuie ocrotit întotdeauna 

interesul superior al copilului, iar acest interes trebuie ocrotit inclusiv prin asigurarea 

hranei. Dacă părintele nu poate, măcar Primăria să-i asigure hrana. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Am înțeles opiniile. Avem prima dată așa: ”se 

aprobă obligativitatea efectuării a minim 5 zile (40 de ore) pe lună de activitate 

gospodărească pentru fiecare beneficiar, de către persoanele apte de muncă, beneficiare 
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ale cantinei de ajutor social sau de către reprezentantul legal apt de muncă al minorului 

beneficiar”. Prima variantă, da? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este punctul de vedere pe care și-l însușește 

executivul, amendat cu punctul de vedere care este legal și corect. 

 Domnul consilier Oprișan Gigi: A doua variantă este cea propusă de doamna 

Ciulacu în care se elimină sintagma ”sau de către reprezentantul legal al acestora”. 

Supun la vot proiectul de hotărâre în forma inițială cu modificarea ”reprezentantul 

legal apt de muncă al minorului beneficiar”. Cine este pentru? 11 voturi pentru. 

Împotrivă? 8 voturi împotrivă (domnul Pick Ladislau, doamna Meclea Alina, domnul 

Ţigănilă George, doamna Sîrbu Adelina Veronica, domnul Matei Mihai, doamna Ciulacu 

Mirela, domnul Vladu Alexandru, domnul Gâdea Gheorghe). 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Vă rog să consemnați că, grupul de consilieri 

PNL va ataca la instanța de contencios această hotărâre. 

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.194 din data de 12 mai 2016 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind modificarea Statului de funcții al Direcției 

de Asistență Socială Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 

de 12.000 lei pentru Asociația Clubul Pensionarilor din Județul Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: În principiu sunt de acord cu toate sprijinele pe 

care le acordăm pensionarilor. Au o viață care au muncit și foarte mulți pensionari nu au 

condițiile strict necesare să-și ducă viața de zi cu zi. Numai că m-am uitat, eu sunt de 

acord să dăm pensionarilor niște bani care să-i ajute să treacă prin momente grele. 

Această cerere care este făcută de Clubul pensionarilor din județul Giurgiu și nu spune ce 
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face cu banii. Cererea spune așa: având în vedere cele menționate mai sus, adică, că 

pensionarii au probleme și având în vedere că se apropie ziua internațională a persoanelor 

vârstnice, vă rugăm să analizați și să dispuneți aprobarea unui sprijin de 12.000 lei în 

scopul organizării unor acțiuni menite a sărbătorii cum se cuvine persoanele în vârstă, 

față de care noi toți suntem datori a le acorda respectul cuvenit după o viață de muncă. 

De acord! De fiecare dată când dădeam, în spate, era acolo o listă cu evenimentul 

respectiv și acțiunile care se făceau. Unde se duc banii pentru ajutorul acesta? Toate 

acțiunile și cheltuielile trebuie trecute și prevăzute în această cerere. 

Mergând mai departe, inclusiv referatul de anchetă socială spune așa: în baza 

cererii înregistrată la Primăria municipiului Giurgiu, Direcția de Asistență Socială s-a 

deplasat la adresa mai sus menționată și a constatat următoarele: pensionarii reprezintă 

categoria de personal cele mai defavorizate și bla, bla, bla, iar nu avem nimic în spate. 

Nu avem clar ce face cu banii. Sunt 16 mii sau 17 mii de pensionari în Giurgiu. 

Cine beneficiază și care este obiectul acestui ajutor pe care îl dăm noi? 

În principiu, încă o dată vă spun, sunt de acord cu ajutorarea personalului și a 

persoanelor defavorizate, numai că din tot materialul acesta nu reiese ce face cu banii. 

Trebuie să apară undeva pe ce se duc banii aceștia. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am să vă răspund la acest punct de vedere al dvs.. 

Cunoașteți foarte bine că legea este limitativă în ceea ce privește cheltuirea pentru acest 

tip de activități a banului public. Nu va fi nici o acțiune care să contravină normelor și 

hotărârilor în vigoare întrucât ele nu pot fi decontate și automat la primul control al Curții 

de Conturi, vor fi decontate către cei care le-au dat sau vor fi suportate de cei care le-au 

aprobat din executiv. De aceea vă spun și în cererea dumnealor spun: în scopul 

organizării unor acțiuni menite a sărbătorii cum se cuvine persoanele în vârstă, față de 

care noi suntem datori a le acorda respectul cuvenit pentru întreaga muncă depusă. 

Ei se vor încadra strict în reglementările legale pentru acest tip de activitate. Clar! 

Deci, nu vom avea că vreau să facă nu știu ce activități sau nu știu ce promoționale. Vor 

fi clar trecute, după litera legii. Vom scoate ceea ce spune în lege privind cheltuirea 

banilor pentru acest tip de ajutor și ce articole trebuie să se realizeze și să se finanțeze, 

doar acelea se vor finanța. Dacă treceau acum ce doreau dumnealor să facă și o parte 

dintre ele erau contrare legii, trebuia să le întorcem înapoi și să spunem că e contrar legii, 

nu ai voie de asta, nu ai voie de asta. Drept urmare, această sumă de bani se va deconta 

expres pe articolele de lege care permit aceste finanțări. Doar pentru acestea! A limita 

acum, strict, într-un anumit sens, că-i dăm doar să organizeze o zi sau îi dăm doar să facă 

pachete și în pachete ce să fie? Trebuia să aprobăm listă cu ce trebuie să fie în pachete, cu 

tot. Dumnealor se vor limita strict și va exista la decontare, că în fiecare an a existat, o 

listă a persoanelor care a beneficiat de acele ajutoare de urgență, strict alimentare sau 

pentru ce s-au făcut. Deci, în fiecare an a existat și eu zic că de 4 ani ani de când se face 

această susținere a pensionarilor din Giurgiu, nu am avut nici un punct de vedere diferit 

privind cheltuirea banului public transmis de către Curtea de Conturi. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar, raportul de specialitate făcut 

de DAS spune: conform prevederilor art.28, alin.(2) din Legea 416/2001 privind venitul 

minim garantat, primarii pot acorda ajutoare de urgență familiilor și persoanelor care se 

află în situații de necesitate cauzate de calamități naturale, nu e cazul, incendii, nu e 
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cazul, accidente, nu e cazul,  precum și pentru alte situații deosebite, stabilite prin 

hotărâre a Consiliului Local. Aici s-ar încadra, la situații deosebite. Totodată, conform 

art.15 din Legea nr.273/2006 privind finanțele publice locale, prin politicile bugetare 

locale se poate realiza ajutorarea persoanelor fizice aflate în situație de extremă 

dificultate. Unde ne încadrăm aici? Din punctul meu de vedere, v-am spus, sunt de acord 

cu această acțiune, numai că trebuie să fie și acoperit de lege. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Bun! Am înțeles! Alte opinii dacă mai sunt? 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri? 2 abțineri (domnul Vladu Alexandru, domnul Gâdea Gheorghe). 

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 

de 5.000 lei domnului Cojocaru Ion din Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 

de 5.000 lei domnului Daponte Ștefan Diogen din Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 

de 2.000 lei domnului Pascu Stelică din Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării unui teren 

aparținând domeniului privat al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor terenuri situate 

în intravilanul Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării unor terenuri 

aparținând domeniului privat al Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii unor terenuri situate 

în intravilanul Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 13: proiect de hotărâre privind acordarea avizului de principiu necesar 

demarării achiziționării de pe piața liberă a unor locuințe în scopul repartizării 

persoanelor care domiciliază în locuințe  naționalizate 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii unui proiect de 

Hotărâre a Guvernului pentru preluarea unor construcții și terenul aferent, 

situate în str. Gheorghe Doja nr.1, din domeniul public al statului și 

administrarea Ministerului Afacerilor Interne, în domeniul public al 

Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii transmiterii în 

folosință gratuită a unei locuințe către S.C.Giurgiu Servicii Locale S.A. 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea constatării încetării 

contractului de concesiune nr.31429/11.12.2013, încheiat între Municipiul 

Giurgiu și Bratu Floarea și aprobarea valorii redevenței în vederea concesionării 

directe a terenului în suprafață de 30 mp, situat în Municipiul Giurgiu, Piața 

Centrală,aferent Boxa nr.18 
 

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Aici, domnule secretar, am înțeles că vreți să 

faceți câteva precizări. 

Domnul secretar Roșu Petre:  Da! Mai exact o să vă prezinte detalii domnul 

Cristian Trăistaru, directorul de la Patrimoniu. Este vorba de sumele prevăzute în 
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proiectul de hotărâre. În urma reevaluării de către evaluator, sumele sunt altele, sunt mai 

mari decât cele stabilite. 

Domnul Trăistaru Cristian: Pentru a menține o unitate între celelalte proiecte pe 

care le-am aprobat privind nivelul redevenței 296 euro/m.p. la valoarea evaluată, vine 296 

x 30 m.p., 8.880, împărțit la 25 de ani, cât are perioada de concesiune, 355 de euro/an. Se 

va face rectificare și la raportul de evaluare și cu rugămintea și la proiectul de hotărâre, să 

menținem unitar prețul. A fost o eroare din partea evaluatorului. 

Domnul secretar Roșu Petre: Asta înseamnă că la art.4, în loc de 6150 se va trece 

8880, iar la euro/an, în loc 246 se va trece 355. Corect! 

Domnul Trăistaru Cristian: Da! 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Discuţii? 

Domnul consilier Matei Mihai: În ședința de comisie am discutat cu domnul 

director.... 

Domnul Trăistaru Cristian: Da! O să venim la următoarea ședință. Nu am avut 

timp să vă pregătesc acel material. 

Domnul consilier Matei Mihai: Ca să nu mai plătim noi din banii giurgiuvenilor 

întreținerea acoperișului. Să le plătească dânșii! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acum se votează cu modificarea aceasta, iar 

pentru…. Până la sfârșitul anului voi veni în fața dvs. cu un proiect de hotărâre. O să 

discutăm și cu toți din piață dacă sunt de acord, să găsim o formă de vânzare a spațiilor 

comune, a acoperișului și a subsolului, pentru că e un paradox. L-am moștenit, dar nu este 

în interesul Primăriei. Dacă se întâmplă ceva și cade acel acoperiș, este răspunzător 

Primăria. Dacă se întâmplă și trebuie să reparăm subsolul, cum am mai făcut, Primăria 

trebuie s-o facă. Căile de acces, iluminat, tot, tot. Dânșii au numai spațiul respectiv, boxa 

respectivă, nici măcar terenul de sub boxă nu-l au. Pentru acela, au contract de 

concesiune. Trebuie să vedem! Foarte mulți și-au plătit deja concesiunea și e o problemă 

acum, ar sta în continuare 25 de ani. Să vedem cum găsim înțelegere, dar e bine să găsim 

o formă de concesionare sau de vânzare a întregului spațiu, cu acoperiș cu tot, ca să se 

asocieze și ei într-o formă organizatorică, de administrare și să nu mai avem probleme din 

acest punct de vedere. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Alte discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre cu modificare făcută de domnul secretar. Cine este pentru? 19 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitație 

publică deschisă cu strigare a unui teren ce aparține domeniului public al 

Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului cu privire la 

repartizarea și închirierea locuințelor sociale în Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aici aș avea un amendament. Este vorba la 

punctaj. Am ținut cont de punctul dvs. de vedere privind stabilirea punctajului pe fiecare 

grad de invaliditate sau de handicap. La articolul, la punctaj, în anexa 2, este o problemă 

aici, o greșeală. La punctul 7.1 – venitul mediu net lunar pe membru de familie, sub 

salariul minim pe economie -4 puncte, între salariul minim pe economie și salariul mediu 

pe economie – 3 puncte și peste salariul minim pe economie – 2 puncte. Nu! Peste 

salariul mediu pe economie – 2 puncte. Deci, aici este mediu, nu minim, că deja avea 3 

puncte pentru minim. 

Cea de-a doua modificare, pentru că s-a preluat greșit la ”Alte criterii” punctul 9.1: 

formă sigură de venit -20 de puncte și indemnizație persoane cu handicap, ajutor social, 

ajutor șomaj, alocație copii, era trecut în raport 5 puncte. S-a trecut greșit 15 puncte, s-a 

luat exact i-ul de la copii și s-a făcut 15. Deci, 5 puncte aici, la 9.2. 

Acestea două, au fost o greșeală din redactare. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre cu modificările următoare:  

- la punctul 7.3 era peste salariul minim pe economie – 2 puncte și este modificat în 

peste salariul mediu pe economie – 2 puncte 

- la punctul 9.2 – indemnizație persoane cu handicap ajutor social, ajutor șomaj, 

alocație copii, erau 15 puncte și se modifică în indemnizație persoane cu handicap ajutor 

social, ajutor șomaj, alocație copii – 5 puncte. 

Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Domnul primar Barbu Nicolae: În acest moment avem cadrul legal pentru 

verificarea tuturor dosarelor depuse de către solicitanții de locuință socială, solicitanții din 

Giurgiu privind repartizarea locuințelor sociale. Stadiul de realizare al acestor locuințe 

sociale este bun și avem speranța că până la sfârșitul lunii noiembrie, începtul lunii 

decembrie acestea să fie finalizate, cele 70 de locuințe sociale din Tineretului și 20 de 

locuințe sociale în cartierul Istru. Drept urmare, în luna septembrie și octombrie aș dori 

ca, prin programul pe care-l veți stabili, comisia aprobată prin Hotărâre de Consiliu 

Local, să-și înceapă activitatea, să verifice dosarele. Cele care nu sunt complete, să 

comunice compartimentelor de resort, să transmită posesorilor de cereri să-și completeze 

dosarul la zi și după acest lucru, până la sfârșitul lunii octombrie sau poate începutul lui 

noiembrie, să finalizeze această activitate și la sfârșitul lunii noiembrie să venim în fața 

dvs. cu lista în ordine descrescătoare a punctajului privind repartizarea locuințelor sociale 

în municipiul Giurgiu. 

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar în sumă 

de 7.000 domnului Anghel Dumitru din Giurgiu 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar pentru 

1078 elevi care studiază în unitățile de învățământ din Municipiul Giurgiu, aflați 

la nivelul de sărăcie severă, în vederea achiziționării de rechizite școlare 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind acordarea sumei de 2.500 lei doamnei 

Nedea Marioara pentru editare volum de versuri ”Din anotimp în anotimp” 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 
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Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind acordarea sumei de 3.500 lei domnilor 

profesori Dincă Ion și Bilcea Daia pentru editarea volumului ”Pe cărările vieții 

Convergență-Divergență” 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind respingerea solicitării Consiliului 

Județean Giurgiu de schimbare a denumirii Teatrului ”Tudor Vianu” în Teatrul 

”Valah” 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: La comisie am cerut un punct de vedere al 

instituțiilor abilitate pentru această situație, nu știu dacă a venit. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu a venit. Am cerut de la Instituția Prefectului pe 

data de 04.08, dar dumnealor vor da un punct de vedere direct Consiliului. Pentru ca 

această hotărâre să-și îndeplinească consdițiile legale, Consiliul Județean trebuie să aibă 

avizul consultativ, cei drept, al Consiliului Local pe raza teritoriului unde se află această 

instituție și de la Instituția Prefectului. Cred că a considerat Instituția Prefectului că nu ne-

a mai transmis nouă pentru că este un punct de vedere al nostru corect. Dumnealor își vor 

manifesta punctul de vedere direct către Consiliul Județean. V-am pus la mapă… 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Având în vedere că nu avem punctul de vedere 

al Instituției Prefectului, propun să amânăm acest proiect până luna viitoare când vom 

avea și punctul de vedere al prefectului. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu ni l-au dat, v-am spus din ce punct de vedere. 

Normal, 30 de zile au trecut. Noi am trimis pe 04.08, deci s-au împlinit 30 de zile de ieri. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Să facem revenire. Este foarte sumar 

materialul respectiv, bazându-ne pe un referat făcut de domnul Păunescu Emil. Nu 

contest și nu contestăm valoarea domnului Păunescu dar nu are o funcție care să-i confere 
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dreptul de a da un verdit: da sau nu. Este un fel de interes personal, nu al unei instituții 

abilitate. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, este greșit! Domnul Păunescu este angajat al 

Primăriei municipiului Giurgiu. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Cu atât mai mult că este angajatul Primăriei 

municipiului Giurgiu și poate să țină partea Primăriei. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dar cui să-i țină partea? Materialul acesta vi l-a 

pus la dispoziție municipalitatea în calitate de executiv. Municipalitatea cu personalul 

municipalității. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu poate să dea un verdict… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dumnealor nu dau verdicte, dumnealor au spus un 

punct de vedere. Noi ne-am însușit punctul de vedere al domnului Păunescu, am purtat 

discuții și cu persoane din Giurgiu care reprezintă ceva pentru acest oraș vis-a-vis de 

dorința Consiliului Județean de a shimba denumirea. Dumnealor au fost tot împotriva 

schimbării denumirii, dintr-un lucru simplu pe care-l expune și domnul Păunescu. Și am 

văzut că și domnul Mircea M. Ionescu vine și întărește astăzi printr-o adresă, între Tudor 

Vianu care a reprezentat ceva și pentru Giurgiu, dar și pentru România. Și pentru faptul 

că Tudor Vianu a fost director al Teatrului Național București într-o anumită perioadă și 

având în vedere și expunerea de motive atunci când s-a cerut schimbarea din Teatrul 

Valah în Teatrul Tudor Vianu, plecând tot de la personalitatea acestuia vis-a-vis de 

Giurgiu, vis-a-vis de cariera dumnealui și prestigiul dumnealui. La momentul acesta a-i 

da un alt aviz, e doar consultativ. Vreau să știți că și avizul pe care-l veți da astăzi este 

consultativ. Consiliul Județean dacă dorește să schimbe denumirea o schimbă, chiar dacă 

noi ne opunem sau spunem că suntem de acord. Dar, nu doresc ca un război între 

directori, să fie rezolvat cu votul consilierilor, fie și municipali sau județeni. 

Teatrul, știți cu toții s-a numit Ion Vasilescu foarte mulți ani. În 2012 s-a schimbat, 

tocmai prin dorința personalităților din vremea respectivă, de acum 4 ani, în Tudor Vianu. 

A veni acum, când nu mai este și la solicitarea domnului Mircea M. Ionescu, a veni acum 

să schimbe domnul Cosmin Crețu pe care-l apreciez și cu care am o relație foarte bună de 

colaborare, să schimbe denumirea care a fost stabilită în umră cu 4 ani, cu denumirea 

veche, pe care dumnealui a pus-o în urmă cu mai mulți ani, mi se pare un război între 

fostul și actualul director. Și nu doresc ca acest război al dumnealor să se transfere în 

cadrul Consiliului Local și nu ca această castană fierbinte să fie scoasă cu votul 

consilierilor locali. De aceea, noi am transmis punctul, cel puțin executivul a transmis 

punctul de vedere justificat și prin acest material al domnului Păunescu care este, zic eu, 

destul de concis. Nu trebuie să vină să spună cine este Tudor Vianu pentru că fiecare 

dintre noi poate intra pe net și aflăm, chiar dacă nu știm, aflăm mai mult decât poate să ne 

spună altcineva din altă sursă. Dar simplu, ne spune: schimbarea nu este justificată de o 

eventuală shimbare a profilului instituției. Revenirea la numele anterior nu îndreaptă vreo 

ilegalitate ori vreun abuz al forurilor decizionale precedente. Înlocuirea unui nume 

propriu cu o parte de vorbire comună, nu se face decât în situațiile în care personalitatea 

aleasă drept patron spiritual, intră în categorii politice, ideologice, indezirabile. Deci, 

câteva puncte de vedere pertinente de ce nu se dorește. Mai departe, dacă doresc 
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dumnealor să facă acest lucru, este decizia Consiliului Județean, este instituția dumnealor, 

este proprietatea dumnealor și poate să o numească cum doresc.  

Am considerat că nu este corect ca să implicăm decizia Consiliului Local în această 

luptă a directorilor. Că așa este, doar o luptă a directorilor. Chiar aveam o decizie a 

domnului Dincă și a Consiliului Local al Seniorilor ca să amplasăm în fața teatrului 

bustul Tudor Vianu. Și de aici până, mai departe, să-l scoatem pe tot pe Tudor Vianu, pe 

ce considerent? Că mai avem o stradă și un liceu! Și care-i problema? Și sunt multe 

puncte de vedere, că și în alte orașe mari mai avem și străzi și licee și avem și denumirea 

teatrului. Dvs. decideți și veți vota în consecință! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule primar, eu nu am nici o problemă ca 

să rămână Tudor Vianu sau Teatrul Valah. Cum se va numi, chiar nu mă interesează, din 

punctul meu de vedere. Important, din punctul meu de vedere este că la acest material nu 

avem în spate un punct de vedere al instituției abilitate. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu-i obligatoriu! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: În momentul în care luăm o decizie, fie ea că 

se numește Tudor Vianu sau Teatrul Valah, înseamnă că exact ce spuneți dvs., ne-am dus 

într-o parte sau în partea cealaltă a celor doi directori. Părerea mea personală este să-l 

amânăm până la sfârșitul lunii când avem următoarea ședință ordinară ca să avem un 

punct de vedere legal. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideți să vă spun și punctul de vedere de ce nu 

putem să-l amânăm. E ușor să spunem hai să-l amânăm sau îl băgăm sub preș. Să vă spun 

și din ce cauză: acest aviz este consultativ.  Dacă nu îl dăm într-o lună de zile, dumnelaor 

iau la cunoștință că nu ne-am pronunțat și cu asta basta! Poate să ia decizia și fără punctul 

nostru de vedere. În al doilea rând, nefiind obligatoriu punct de vedere al Instituției 

Prefectului în adoptarea acestui punct de vedere, nu ne putem lega de ceva ilegal. Să 

spunem că nu am avut punctul de vedere al Prefecturii, drept urmare, noi nu am avut 

forma legală să ne putem pronunța. Din această cauză, astăzi dacă amânăm acest punct de 

vedere este ca și cum s-ar aproba tacit pentru Consiliul Județean. Nu l-am aprobat în 

termenul care trebuia, nu mai țin cont de el. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Dacă mai sunt discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri? 2 abțineri (domnul Vladu Alexandru, domnul Gâdea Gheorghe). 

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de acordare a 

drepturilor cuvenite copiilor/elevilor/tinerilor cu cerințe educaționale speciale 

integrați în învățământul de masă din Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 25: proiect de hotărâre privind încheierea acordului de parteneriat între 

Municipiul Giurgiu și Școala Gimnazială nr.10 - în vederea desfășurării 

proiectului Erasmus+ 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Să consemnați domnule secretar, că la 

acest punct nu particip la vot. Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este 

pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea numirii reprezentanților 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, în Consiliile  de Administrație și în 

Comisiile de Evaluare și asigurarea calității educației, ale unităților de 

învățământ preuniversitar de stat din Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Nici la acest punct nu particip la vot. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu pot face parte din nici un Consiliu de 

Administrație pentru că nu-mi permite legea. Propun înlocuirea mea. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Grupul PNL să facă propuneri. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Îl propun pe domnul Țigănilă George la Liceul 

Tudor Vianu și la Școala nr. 10 pe domnul Anghelescu Adrian. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre cu următoarele modificări: la Liceul Tudor Vianu în locul doamnei Ciulacu 

Mirela, domnul Țigănilă George și la Școala nr. 10 în locul doamnei Ciulacu Mirela,  

domnul Anghelescu Adrian. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

Parteneriat între Municipiul Giurgiu și Asociația ”Uniți pentru Giurgiu” 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? 

Doamna consilier Meclea Alina: Aș dori să se cosemneze că nu particip la vot. 

Domnul consilier Pick Ladislau:   Nici eu. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice pentru obiectivul:”Centrala termică zona Giurgiu Nord” 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice pentru obiectivul:”Centrala termică zona Istru” 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice pentru obiectivul:”Centrala termică zona Voestalpine” 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice pentru obiectivul:”Rețea de transport agent termic primar în zona 23 

August” 
 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 32: proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar 

Parohiei ”Sfinții Martiri Brâncoveni” 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Discuţii? Domnul Ilie Clement, domnul Pick 

Ladislau și domnul Vladu Alexandru nu participă la vot. 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea, de principiu, a Înțelegerii de 

Cooperare între Municipiul Giurgiu-România și orașul Komotini-Grecia 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosință 

gratuită a unui teren în Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea documentațiilor tehnico-

economice și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul ”Reabilitarea 

termică a 7 blocuri de locuințe în Municipiul Giurgiu” 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei și 

Statului de funcții ale aparatului de specialitate al Primarului Municipiului 

Giurgiu 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea reglementării situației juridice 

a unui teren situat în intravilanul Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării unor tarife de 

prestări servicii practicate de către GIURGIU SERVICII LOCALE SA 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprişan Gigi: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu Liviu: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? 

Domnul consilier Sîrbu Mitică:   Nu particip la vot. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea retragerii dreptului de 

administrare Liceului Teoretic ”Tudor Vianu” pentru imobilul-cantină școlară 

din incinta Grupului Școlar Naval ”Viceamiral Ioan Bălănescu” Giurgiu 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aici titulatura nu va mai fi Grupul Școlar Naval 

Viceamiral Ioan Bălănescu este Colegiul Tehnic Viceamiral Ioan Bălănescu. 

Aș vrea să dau explicații vis-a-vis de retragerea dreptului de administrare. Această 

cantină din incinta Colegiului Tehnic Viceamiral Ioan Bălănescu s-a realizat prin fonduri 

naționale în baza unui proiect ”Campus Școlar” în zona respectivă. Pentru faptul că nu 

mai sunt posibilități financiare ca să se pună în valoare acea investiție și am identificat pe 

Programul Operațional Capital Uman, repunerea în funcțiune a acestei cantine prin 

extinderea cantinei sociale de la DAS și transformarea ei într-o cantină pentru elevii din 

zona respectivă, folosind fonduri europene și l-ați aprobat, a nu, îl aprobați la punctul 41, 

proiectul respectiv. Trebuia să demonstrăm că avem administrarea, proprietatea o aveam 

și administrarea acestei cantine, fiind dat acest drept Colegiului Tehnic, nu puteam să 

îndeplinim o cerință legală de accesare a fondurilor europene. Drept urmare, s-a făcut 

această hotărâre de retragere a dreptului de administrare. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Mulțumim! Să se consemneze că la acest punct nu 

particip la vot. Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului de 

venituri și cheltuieli pe anul 2016 și a Listei de Investiții aferente 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe, cu 

două voturi pentru și două abțineri, a acordat aviz nefavorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 41: proiect de hotărâre privind aprobarea depunerii proiectului 

”Implementarea unor măsuri integrate de combatere a sărăciei în comunitățile 

marginalizale non-rome din Municipiul Giurgiu”, pentru finanțare prin 

Programul Operațional Capital Uman 2014-2020 

 

Domnul primar Barbu Nicolae: Îl aveți pe masă cu valoarea nouă. 

Domnul consilier Oprișan Gigi:    Aici este o modificare de la 23.819.161,50 lei la 

24.217.064,32 lei. 

Domnul primar Barbu Nicolae: În această formă va fi depus către Autoritatea de 

Management pentru a primi finanțare europeană. 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Oprișan Gigi:  Supun la vot proiectul de hotărâre cu valoarea 

modificară. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilier, s-ar putea dacă până pe data de 

15 care este deadline-ul depunerii proiectelor cu finanțare europeană pe Axa 4.1. – 

Programul Operațional Capital Uman Populație Romă, avem finalizat acel proiect, o să vă 

rog să luați în calcul, până în această dată, cred că pe data de 10-11, o să facem o ședință 

de îndată, ca să aprobăm și acel proiect. De ce am întârziat? A fost foarte greu să găsim 

un ONG care să întrunească condițiile cerute de ghid privind susținerea populației rome. 

De găsit, găseam! Dar să-și asume răspunderea pentru banii care-i vor cheltui pe acel 

proiect, că de luat îi iau repede toți, problema este că la ultimele întâmplări la nivel 

național, nu prea mai sunt mulți doritori din partea ONG-urilor care susțin cetățenii de 

etnie romă în a implementa proiecte cu finanțare europeană. Dacă avem această situație și 

vom avea dosarul pregătit, atunci vă vom contacta în timp util să aprobăm indicatorii, 

bugetul, ca să putem să depunem și acel proiect. Dacă nu, nu! 

 

Punctul 42: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Regulamentului 

de acordare a unui sprijin financiar asociațiilor de proprietari din Municipiul 

Giurgiu, în vederea igienizării subsolurilor, aprobat prin HCLM 

nr.66/26.02.2015 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 43: proiect de hotărâre privind înlocuirea domnului Simion Ionel în 

Consiliul de Administrație al Societății Comerciale Pază Publică S.A. ca urmare 

a demisiei, cu doamna Ionescu Monica 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi:   Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 44: proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședință al 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pentru perioada septembrie-

noiembrie 2016 

 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  

 Domnul consilier Oprișan Gigi:   Propuneri! 

Domnul consilier Ilie Clement:   Propun pe domnul viceprimar Cioacă Ionuț. 
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Domnul consilier Oprișan Gigi:   Alte propuneri? Dacă nu mai sunt, supun la vot 

propunerea făcută de domnul Ilie Clement. Cine este pentru? 19 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

Pe ordinea de zi mai avem: 

 

Punctul 45: Informare privind  Decizia nr.11/15.05.2016 a Curţii de Conturi a 

României - Camera de Conturi a Judeţului Giurgiu și Raportul privind modul de 

îndeplinire a măsurilor dispuse prin această decizie 

 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri, dacă bine ați observat, cred că 

de vreo 2 ani de zile supunem atenției Consiliului Local toate deciziile Curții de Conturi, 

dar și măsurile care se dau și îndeplinirea lor. Dacă observați și o să studiați acest 

material, o să vedeți că în procent de 80-90% sunt îndeplinite 100%. 

De ce am considerat oportun și necesar să fac acest lucru? Deciziile Curții de 

Conturi sunt obligatorii de a le prezenta consilierilor, dar și rezolvarea lor, pentru că 

observând și la televizor anumite discuții vis-a-vis de rapoartele întocmite de auditorii 

Curții de Conturi, dumnealor iau doar faza brută a controlului, fără să ia în calcul câte din 

aceste decizii ale dumnealor s-au reazolvat, s-au îndeplinit în timpul controlului, s-au 

îndeplinit în perioada de 3 luni sau cât a fost sau până la sfârșitul perioadei de îndeplinire 

așa cum a fost trecută în acea decizie. Și se distorsionează un pic informația, ca omul de 

rând când citește o decizie, să spună: aoleu, ia uite ce e la primăria aia sau la guvern sau 

la nu știu unde! Ia uite cum își bat joc de banii publici! Dar, până la urmă, după un an de 

zile sau după o perioadă mai scurtă de timp, marea majoritate a acestor probleme sunt 

rezolvate. Deci, nu reprezintă fapte penale și în cel mai rău caz sau în cel mai bun caz, 

acestea merg în instanță și instanța este forul care trebuie să stabilească de partea cui este 

dreptatea. 

 

Domnul consilier Pick Ladislau:   Aș vreau eu să fac o precizare la ”Diverse”. Este 

vorba de monumentul care se află în spatele bisericii Eroilor, în locul unde se 

comemorează și se depun coroane de flori. Vreau să vă aduc în atenție faptul că acel 

monument este într-o fază de degradare. Oasele înaintașilor noștri care și-au jertfit viața 

stau în apă. Dacă executivul poate să desemneze o comisie care să meargă să constate. Eu 

am vorbit și cu preotul paroh de acolo care mi-a spus că este în administrarea Primăriei. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă voi răspunde imediat și întocmai. În bugetul de 

venituri și cheltuieli și în lista investițiilor este cuprins. S-a făcut proiectare, s-au luat 

toate autorizațiile și avizul, inclusiv de la Monumente. Avem autorizație de construcție. 

Cred că este în faza de determinare sau de stabilire a câștigătorului licitației și într-un 

timp foarte scurt, costă în jur de 1 miliard și ceva refacerea în totalitate, inclusiv gardul 

spitalului, că și acolo avem o problemă. Este rupt, este căzut și avem și amenajarea, atât 

conservarea, refacerea întregului interior pentru că s-a degradat datorită infiltrațiilor de 

apă și gărdulețul care este acolo. Noi sperăm, am cerut Departamentului de Investiții dacă 

până pe 25 octombrie putem finaliza. Să sperăm că de Ziua Armatei Române vom avea, 

dacă nu de 1 decembrie, sigur. 
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Domnul consilier Oprișan Gigi:   Mulțumesc! Mai sunt intervenții? Dacă nu mai 

sunt, declar închise lucrările ședinței de astăzi! Vă doresc o zi bună! 
 

Şedinţa se încheie la ora 15
20

. 
 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

                   Oprişan Gigi                         SECRETAR, 
 

           Roşu Petre                 ÎNTOCMIT, 
 

                                 Stanciu Violeta 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 


